
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 13/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 366/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
΄Εγκριση συμμετοχής του Δήμου ως 
εταίρου στο πρόγραμμα «Ενημερωθείτε 
για την Αδελφοποίηση-Κατάρτιση για την 
αδελφοποίηση πόλεων» και διοργάνωσης 
σεμιναρίου. 

 
       Σήμερα 4 Ιουνίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
17:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 31-5-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Σ. Παναγιωτίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ε. Σοφιανίδης  
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Γ. Ορφανιδης Απόντες Πρόεδροι 
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Τοπικών Συμβουλίων 
5. Π. Παυλίδης   Ι. Καπετανίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Συμεωνίδης    
14. Μ. Τρανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 350/2007 

απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 366/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 367/2007 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Μ. Τσιαμήτρου. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 368/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Χ. Γεωργιάδης, Ι. 
Ακριβόπουλος. 

15. Α. Παπαστεργίου 
16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Ι. Ακριβόπουλος 
21. Μ. Σακαλής 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 372/2007 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ι. Καλαϊτζίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 374/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Μ. Τσιαμήτρου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 379/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 

22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
23. Ε. Γουναράς 
24. Ι. Καλαϊτζίδης 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 25-5-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Ο Δήμος Βέροιας στο πλαίσιο της Ευρωπαϊκής πολιτικής του συμμετέχει ως 
εταίρος στο πρόγραμμα «Ενημερωθείτε για την Αδελφοποίηση – Κατάρτιση για την 
Αδελφοποίηση των πόλεων». 

Στόχοι του παραπάνω προγράμματος είναι  
 Να ενισχύσει το διάλογο ανάμεσα στην Ε.Ε. και τους πολίτες της με σκοπό 

την προώθηση της ενεργούς συμμετοχής του ευρωπαίου πολίτη 
 Να ενισχύσει τη συμμετοχή των πολιτών στη διαβούλευση για την 

οικοδόμηση της Ε.Ε. 
 Να ενισχύσει τη διακρατική συνεργασία, καθώς και την ανταλλαγής 

εμπειριών και βέλτιστων πρακτικών μεταξύ των Ευρωπαίων πολιτών. 
 Να προώθηση και διάδοση των αξιών και των στόχων της Ε.Ε. 
 Να κινητοποιήσει τις Δημόσιες και Δημοτικές αρχές και τον πληθυσμό των 

περιφερειών που συμμετέχουν στο πρόγραμμα προκειμένου να υπάρξει 
αύξηση του ενδιαφέροντος σε θέματα τουρισμού 

 Να προωθήσει, μέσω σεμιναρίων, την ιδέα της αδελφοποίησης των πόλεων 
και τα οφέλη που παρέχει για την ενεργή συμμετοχή των πολιτών 

 Να προωθήσει την ανταλλαγή βέλτιστων πρακτικών στον τομέα της 
αδελφοποίησης πόλεων και να διευκολύνει τη συμμετοχή των τοπικών αρχών. 
Ο συνολικός προϋπολογισμός του προγράμματος ανέρχεται σε € 97.049,00. 

Μετά δε την αναπροσαρμογή του παραπάνω προϋπολογισμού και σύμφωνα με τα 
ποσά που συγχρηματοδοτεί η Ευρωπαϊκή Επιτροπή, το διαθέσιμο για τον Δήμο 
Βέροιας ποσό ανέρχεται σε € 25.000,00 από τα οποία τα € 10.000,00 είναι ίδια 
συμμετοχή του Δήμου στο πρόγραμμα και τα € 15.000,00 είναι η συμμετοχή της 
Ευρωπαϊκής Επιτροπής.     

Στο πλαίσιο του προγράμματος αυτού και για τον καλύτερο συντονισμό των 
δράσεων και των σεμιναρίων που αναλαμβάνει να διοργανώσει ο κάθε εταίρος του 
προγράμματος έχουν μέχρι σήμερα πραγματοποιηθεί σεμινάρια, στην Cantabria της 
Ισπανίας, στην  Wierzchoslawice της Πολωνίας και στην Rakoczifalva της 
Ουγγαρίας, ενώ θα πρέπει να διοργανώσουμε παρόμοιο σεμινάριο και στο Δήμο 
Βέροιας από 18 έως 22 Ιουνίου 2007.   

Με τις διατάξεις του  άρθρου 93 του ν 3463/2006 , προβλέπεται ότι ΄΄ Το 
Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει για κάθε θέμα σχετικό με τις αρμοδιότητες του Δήμου, 
εκτός από τα θέματα που ανήκουν στην αρμοδιότητα του Δημάρχου ή της δημαρχιακής 
επιτροπής…΄΄ 

Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος έτους και στον K.A. 00/6434 
«Συμμετοχή στο συνέδριο» ‘Ενημερωθείτε για την Αδελφοποίηση - κατάρτιση για 
την Αδελφοποίηση πόλεων’» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση ύψους  € 
10.000,00, με σημερινό υπόλοιπο € 10.000,00.        

 Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη  της συμμετοχής του Δήμου Βέροιας ως εταίρου 
στο πρόγραμμα «Ενημερωθείτε για την Αδελφοποίηση – Κατάρτιση για την 
Αδελφοποίηση των πόλεων», ψηφίζοντας και τις σχετικές πιστώσεις εις βάρος των 
ανωτέρω Κ.Α. του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους.  
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Είναι το πρώτο από μια σειρά ευρωπαϊκών προγραμμάτων που 
ξεκινάει ο Δήμος και σας είχα ενημερώσει γι’ αυτό προ ημερησίας διατάξεως σε 
κάποιο προηγούμενο συμβούλιο. Στο πλαίσιο αυτού του προγράμματος, για τον 



καλύτερο συντονισμό των δράσεων και σεμιναρίων που αναλαμβάνει να διοργανώσει 
ο κάθε εταίρος και οι οποίοι εταίροι είναι Ισπανοί, Πολωνοί, Ούγγροι, η Βέροια, 
πραγματοποιούνται ήδη σεμινάρια στην Cantabria της Ισπανίας, στην Πολωνία, στην 
Ουγγαρία και θα πρέπει να διοργανώσουμε κι εμείς ένα παρόμοιο σεμινάριο στον 
Δήμο της Βέροιας από 18 – 22 Ιουνίου. Πιο κάτω στην ημερήσια διάταξη, υπάρχει κι 
ένα θέμα που αναφέρεται αναλυτικότερα και στα οικονομικά. Το δικό μας κομμάτι 
είναι 25.000 ευρώ, όπου 10.000 ευρώ είναι η δική μας συμμετοχή και 15.000 ευρώ 
χρηματοδότηση από την Ευρωπαϊκή Ενωση. Γενικά κρίνω ότι η συμμετοχή στα 
ευρωπαϊκά προγράμματα είναι πάρα πολύ σημαντική και γιατί μας δίνει για πολλά 
ζητήματα τεχνογνωσία για το μέλλον και το παρόν, αλλά επίσης και γιατί βελτιώνει 
το προφίλ του δήμου με ό,τι σημαίνει αυτό. Ισως δεν το καταλαβαίνουμε τώρα αλλά 
στο μέλλον θα δείτε πόσο χρήσιμο είναι αυτό το δούναι και λαβείν με την Ευρωπαϊκή 
Ενωση κι εγώ δηλώνω ευτυχής που ξεκινήσαμε έτσι σε γρήγορο και έντονο ρυθμό να 
μπαίνουμε σε ευρωπαϊκά προγράμματα. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις 
Σακαλής: Πάνω στο συγκεκριμένο θέμα έχει ληφθεί κάποια προηγούμενη 

απόφαση από το δημοτικό συμβούλιο; 
Δήμαρχος: Ηρθε τώρα κε Σακαλή για να ληφθεί απόφαση. Αν έχετε 

αντίρρηση να συμμετέχουμε σε ευρωπαϊκά προγράμματα, οφείλετε να το πείτε. Είναι 
τυπικό το πρόβλημά σας; Ηρθε το θέμα για να περάσει επειδή 18 με 22 Ιουνίου 
πρόκειται να γίνει μία διοργάνωση στη Βέροια. Εάν είναι τυπικό τότε ήρθε για να 
περάσει το θέμα, αλλά αν είναι ουσιαστικό θα χαιρόμουν ν΄ ακούσω μία αντίθετη 
άποψη για τη συμμετοχή σε ευρωπαϊκά προγράμματα. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σακαλής: Καταρχήν δεν είμαστε αντίθετοι πάνω στο συγκεκριμένο 

πρόγραμμα, όμως πριν έναν ακριβώς μήνα δόθηκε μία συνέντευξη από εσάς, κα 
Δήμαρχε κι από κάποια μέλη, όπου μιλήσατε για το συγκεκριμένο πρόγραμμα 
κατάρτισης αδελφοποιήσεων, όπου τίθενται οι στρατηγικές των αδελφοποιήσεων στη 
διευρυμένη Ευρωπαϊκή Ενωση. Την ομάδα εργασίας, όπως πληροφορηθήκαμε από 
τον Τύπο, έχουν αναλάβει τέσσερις ευρωπαϊκές πόλεις, ο δήμος Βέροιας, ένας δήμος 
από την Πολωνία, από την Ουγγαρία και βέβαια συντονιστής είναι η γραμματεία της 
επιτροπής για ευρωπαϊκά ζητήματα της Ισπανικής περιοχής Cantabria. Διαβάσαμε 
λοιπόν ότι σε ευρωπαϊκό πρόγραμμα αδελφοποιήσεων για τη διάδοση των αξιών της 
Ευρωπαϊκής Ενωσης συμμετέχει ο δήμος Βέροιας. Όπως γνωρίζουμε όλοι, το 
ανώτατο όργανο που θ΄ αποφασίσει αν και πώς και με ποια διαδικασία θα συμμετέχει 
ο δήμος Βέροιας, είναι το δημοτικό συμβούλιο Βέροιας. Τέτοιο θέμα όμως δεν έχει 
έρθει ποτέ στο δημοτικό συμβούλιο πλην της ενημέρωσης που κάνατε προ ημερήσιας 
διάταξης σε κάποια συνεδρίαση. Στη συνέντευξή σας στον Τύπο λέτε ότι έχει 
προηγηθεί μία ημερίδα στην Ισπανία από 26-28 Μαρτίου και συζητήθηκαν θέματα 
που αφορούν μέχρι στιγμής τα δεδομένα και τους στόχους των αδελφοποιήσεων στην 
Ευρωπαϊκή Ενωση. Μετά τη συνάντηση της Ισπανίας, θ΄ ακολουθήσουν δύο ακόμη, 
στην Πολωνία, στην Ουγγαρία και, όπως είπατε προηγουμένως, μετά θα 
παρουσιαστούν στη Βέροια. Αρα, εσείς, πριν ακόμη φέρετε το θέμα στο δημοτικό 
συμβούλιο, έχετε αποφασίσει, έχετε ορίσει και την επιτροπή στην οποία μετέχουν οι 
κ.κ. Παυλίδης, Θεολογίδου, Ειρήνη Αναγνώστου και βέβαια εσείς ως Δήμαρχος. Πώς 
συμμετέχει ένας Δήμος σ΄ ένα πρόγραμμα χωρίς να υπάρχει απόφαση του δημοτικού 
συμβουλίου, όταν ακόμη και για να δοθεί η πλατεία Δημαρχείου για κάποια 
εκδήλωση παίρνει απόφαση; Για μένα είναι τυπικό μεν από τη μία πλευρά αλλά 
ουσιαστικό από την άλλη και νομίζω το καταλαβαίνουμε όλοι μας. Μάλιστα, όπως 
λέτε, αυτά τα θέματα θα παρουσιαστούν στην τελευταία συνεδρίαση των εταίρων 
στις 19 – 20 Ιουνίου στη Βέροια αλλά ποιος αποφάσισε; Τονίζω πάλι ότι δεν είμαι 



αντίθετος και πραγματικά συγχαίρω γι’ αυτή την πρωτοβουλία, είμαι υπέρ των 
αδελφοποιήσεων αλλά, μ΄ όλο το σεβασμό κα Δήμαρχε, διαλέξατε λάθος δρόμο, 
λάθος διαδικασία. 

Παυλίδης: Η Ευρωπαϊκή Ενωση αποφάσισε πλέον ότι όλες οι αδελφοποιήσεις 
που γίνονταν μέχρι σήμερα ήταν μία πεπατημένη που στηρίζονταν σε κάποιου είδους 
εκδηλώσεις που δεν απέφεραν κέρδος προς όλους αυτούς που συμμετείχαν. Όπως 
ξέρουμε όλοι, υπάρχουν και κάποια δημοσιεύματα στις εφημερίδες που τα 
σχολιάζουν αρνητικά, υπάρχει η πεποίθηση του κόσμου που κάποια απ΄ αυτά τα 
βλέπει στραβά και προφανώς όλα αυτά έφτασαν και στην Ευρωπαϊκή Ενωση που 
αποφάσισε να καταρτίσει μία ομάδα με τέσσερις πόλεις απ΄ όλη την Ευρώπη και 
μάλιστα η επιλογή της ήταν οι δύο απ΄ αυτές να προέρχονται από πόλεις που είναι 
«παλιές» στην Ευρωπαϊκή Ενωση και διάλεξε από την Ισπανία την Cantabria και από 
την Ελλάδα τη Βέροια και δύο πόλεις από τις νεοεισερχόμενες χώρες, μία από την 
Ουγγαρία και μία από την Πολωνία. Αυτό ήταν τιμή προς την πόλη μας και πολλές 
φορές δεν μπορεί να προλάβει κάποιους χρόνους που τους ορίζουν αυτοί που είναι 
leader σε κάποιο πρόγραμμα. Δεν θα ήθελα να υπεισέλθω σε περισσότερες 
λεπτομέρειες αλλά πάντως η συμμετοχή μας και στο τέλος τα συμπεράσματα που θα 
βγουν απ΄ αυτή την επιτροπή πιστεύω θα είναι πάρα πολύ θετικά. Όλα αυτά που 
γίνονταν μέχρι σήμερα, δηλ. να υπάρχουν επιλογές των ενίοτε δημάρχων με 
οποιαδήποτε πόλη χωρίς να αποφέρει ουσιαστικά κέρδη προς τις πόλεις ήταν το ένα 
ζητούμενο και το δεύτερο ήταν ότι τώρα πλέον θα προτείνει αυτή η επιτροπή, όταν 
θα ολοκληρώσει, πώς πρέπει να γίνονται οι αδελφοποιήσεις, ποια τα κριτήρια, ποια 
θα είναι η βιβλιοθήκη όπου κάποιος μπορεί ν΄ αντλήσει τα ενδιαφέροντά του, πώς 
μπορεί να γίνει μία προσέγγιση και τι ταιριάζει σε κάθε πόλη ή τι έχει ανάγκη για να 
αδελφοποιηθεί. Θεωρώ ότι όλα αυτά ήταν πολύ χρήσιμα ώστε η πόλη μας να 
στέκεται στο τυπικό μέρος και να μην ξεκινήσει τη συμμετοχή της. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Σακαλής: Ο κ. Παυλίδης προσπάθησε να μας πείσει για τα θετικά που έχει 

αυτό το θέμα και τι θα αποκομίσουμε στη συνέχεια, μετά την ολοκλήρωση αυτού του 
προγράμματος. Δεν απάντησε καθόλου στο συγκεκριμένο θέμα που έθεσα εγώ. 
Αποφάσισε η Ευρωπαϊκή Ενωση να συμμετέχει ο Δήμος Βέροιας; Μας ζητήθηκε 
κάποια γνώμη, έγινε κάποια αίτηση, συζητήθηκε στο δημοτικό συμβούλιο; 
Επαναλαμβάνω ότι δεν είμαι αντίθετος αλλά πραγματικά πιστεύω ότι ακολουθήθηκε 
λάθος διαδικασία. Ποιος όρισε τον Δήμο Βέροιας; Ορίσατε κάποια επιτροπή και 
πήγατε στην Ισπανία. Από πού πήρατε έγκριση αφού πήγατε ως Δήμος Βέροιας και 
όχι σαν μία ομάδα πολιτών; Επρεπε κάποιος να εγκρίνει την μετάβασή σας, 
ανεξάρτητα από τα έξοδα μετάβασής σας. Εσείς μας φέρνετε ένα τετελεσμένο 
γεγονός και μας λέτε ότι αποφασίσατε να συμμετέχετε σ΄ ένα πρόγραμμα. Διάβασα 
ότι δείξατε εκεί την Ημαθία και πού θα γίνει το ένα σκέλος, το άλλο και ότι στις 18 
Ιουνίου θα γίνει στη Βέροια. Ποιος το αποφάσισε αυτό; Στην ουσία δεν πήρα καμία 
απάντηση κάτι που βλέπουν και οι συνάδελφοι δημοτικοί σύμβουλοι και οι 
δημοσιογράφοι που μας ακούν. Δεν είμαι κατά, αλλά πρέπει να πείτε ότι 
ακολουθήσατε λάθος διαδικασία γιατί αποφασίσατε μόνοι σας χωρίς την έγκριση του 
δημοτικού συμβουλίου. 

Δήμαρχος: Σας ενημέρωσα πριν δύο μήνε,ς κάτι που δεν έχει βεβαίως καμία 
σημασία, δηλ. δεν έγινε κάτι ερήμην του δημοτικού συμβουλίου ουσιαστικά. Δεν μας 
βρήκε η Ευρωπαϊκή Ενωση, δεν έψαχνε δηλ. στον χάρτη και είπε «τι ωραία πόλη η 
Βέροια, πάμε να κάνουμε ένα πρόγραμμα» αλλά εμείς βρήκαμε την Ευρωπαϊκή 
Ενωση, όπως την βρήκαμε και σε πολλά άλλα και θα τη συναντάμε διαρκώς μπροστά 
μας. Κάτι που θέλω να σας πω και φυσικά γνωρίζετε, είναι ότι στον δήμο δεν υπάρχει 
μία δομή διαχείρισης ευρωπαϊκών προγραμμάτων κι έτσι λοιπόν, μέχρι να στηθεί η 



Αναπτυξιακή που θέλουμε να κάνουμε, γίνονται συνεργασίες γιαυτά τα ζητήματα 
δηλ. τ΄ αναλαμβάνουν οι ειδικοί συνεργάτες. Το θέμα έρχεται τυπικότατα να περάσει 
γιατί 18 με 22 θα γίνει εδώ κάποια διοργάνωση. Να πω επίσης ότι από τον δήμο δεν 
μπήκε ούτε ένα ευρώ σ΄ αυτές τις ιστορίες, όσοι πήγαν το έκαναν με δικά τους 
χρήματα ή με χρήματα που έβαλα εγώ. Τα πράγματα είναι καθαρά και ξάστερα κι 
όταν με το καλό έρθουν τα χρήματα από την Ευρωπαϊκή Ενωση κ.λ.π., θα δείτε κι 
όλα τα παραστατικά. Σας παρακαλώ να μην υπάρχουν σκιές ως προς αυτό γιατί 
αδικείτε και συναδέλφους και συνεργάτες. Δεν διαφωνούμε στην ουσία κε Σακαλή 
και ξέρετε ότι είναι πιεστικές κάποιες ημερομηνίες, δεν εξαρτώνται από εμάς και 
πρέπει να προλάβουμε κάποια πράγματα με την ψυχή στο στόμα και όσα 
περισσότερα προλαβαίνουμε τόσο καλύτερα για την πόλη. 

Παυλίδης: Το ότι πρέπει να γίνει μία ημερίδα για να καταλήξουμε σε όλα 
αυτά είναι κάτι που προβλέπεται από τη συμμετοχή μας στο πρόγραμμα και πρέπει να 
γίνει για να βγουν τα συμπεράσματα και μετά την πρώτη στην Cantabria 
αποφασίστηκε να γίνει και στη δεύτερη εδώ. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Σακαλής: Λυπάμαι ειλικρινά γιατί με όλα όσα άκουσα και από την κα 

Δήμαρχο και από τον κ. Παυλίδη, δεν πήρα απάντηση στο ερώτημα που έθεσα. Θα 
υπερψηφίσω το θέμα αλλα δεν είναι κακό να παραδεχθείτε ότι δεν ακολουθήθηκε η 
σωστή διαδικασία.  
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση της Δημάρχου; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Α. Δελαβερίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 25-5-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την ανάγκη συμμετοχής του Δήμου ως εταίρου στο παραπάνω πρόγραμμα για: 
α)την ενίσχυση: του διαλόγου ανάμεσα στην Ε.Ε. και τους πολίτες της, της 
συμμετοχής των πολιτών στη διαβούλευση και οικοδόμηση της Ε.Ε. και της 
διακαρατικής συνεργασίας και ανταλλαγής εμπειριών μεταξύ των Ευρωπαίων 
πολιτών, β) την προώθηση: των αξιών και των στόχων της Ε.Ε., της ιδέας της 
αδελφοποίησης των πόλεων και της ανταλλαγής βέλτιστων πρακτικών στον τομέα 
της αδελφοποίησης πόλεων μέσω σεμιναρίων και τη διευκόλυνση της συμμετοχής 
των τοπικών αρχών και γ) την κινητοποίηση των Δημοσίων και Δημοτικών Αρχών 
και την αύξηση του ενδιαφέροντος των πολιτών για θέματα τουρισμού. 
3.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2007 και στον Κ.Α. 00/6434.007 
«Συμμετοχή στο Ευρωπαϊκό Πρόγραμμα ‘Ενημερωθείτε για την αδελφοποίηση – 
κατάρτιση για την αδελφοποίηση των πόλεων’» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 93, 158 (παρ. 3) του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.).  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει τη συμμετοχή του Δήμου ως εταίρου στο ευρωπαϊκό πρόγραμμα 
«Ενημερωθείτε για την Αδελφοποίηση-Κατάρτιση για την αδελφοποίηση πόλεων».  
 Β) Εγκρίνει τη διοργάνωση σεμιναρίου για την προώθηση της ιδέας της 
αδελφοποίησης, που θα πραγματοποιηθεί στη Βέροια στις 18-22 Ιουνίου 2007, στο 
πλαίσιο του παραπάνω προγράμματος. 
 Γ) Εγκρίνει την κάλυψη της δαπάνης που θ’ απαιτηθεί για τον παραπάνω 
σκοπό. 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  366 / 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  13-6-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


